
Vědec na úvod
Nalistujte zajímavé povídání s uznávaným od

borníkem na problematiku konopí. Lumír On
dřej Hanuš je chemik a vědec, který se přímo 
zabývá výzkumem přírodních látek. Jak on vidí 
léčivou moc konopí?

Rozhovor čtěte na str. 4-5

Konopná doktorka
Během lékařské praxe jsem zjistila, že konopí 

dokáže bez poškození organizmu léčit mnoho ne
mocí a to dokonce i takové, u kterých jsou lékaři 
bezmocní. Rozhodla jsem se tedy jít doposud jen 
málo prošlapanou cestou, říká doktorka Jana Bu- 
dařová.

Praktické informace na str. 6-7

Konopní pacienti
Jmenuje se KOPAČ a je to organizace, která 

byla založena v loňském roce jako reakce na ne
dostatečnou vůli státních úřadů zpřístupnit lé
čebné konopí českým pacientům. Přečtěte si 
informace nejen o sdružení, ale také jeden velmi 
zajímavý osobní příběh.

Vice na str. 8-9

Rizika léčby konopím
Pohled lékaře nesmí pochopitelně chybět. Nabí

zíme vám plusy i mínusy v léčbě konopím od 
epidemiologa a adiktologa Tomáše Zábranského. 
Dozvíte se, jaké existují formy léčby konopím 
a jaké mají nežádoucí účinky.

Čtete na str. 10-11

Osobní příběh, Patrik Bobko
Pomáhá českým pacientům konopí nebo jde 

spíše o placebo? Přečtěte si příběh pacienta 
s Crohnovou chorobou, tedy nemocí, se kterou 
si konvenční západní medicína neví příliš rady. 
Jak mu pomáhá konopí a doporučil by jej 
ostatním?

Rozhovor na str. 12

Domácí lékárna
Recepty, díky nimž si můžete sami doma při

pravit léčivé přípravky. Osvědčené, námi vyzkou
šené a skutečně fungující. Kompletní strana 
nejlepších rad a tipů na to, co vyrobit z konopí.
A nechybí i něco pro chuť!

Vyzkoušejte návody podle str. 14


